
Záznam z jednání VV OSH Rakovník 2. 10. 2023 

Kancelář OSH Rakovník  17,30 hodin 

Přítomni: dle prezenční listiny 

1. Zahájení jednání provedl starosta OSH Rakovník Z. Ledvinka 

a. Schválení programu 

b. volba zapisovatelky: J. Čečrdlová 

c. volba ověřovatelů zápisu: V. Schuh, V. Šorsáková 

Usnesení č. 16/2-10-2023: VV OSH Rakovník schválil program, zapisovatelku a 

ověřovatele zápisu. 

 

2. Informace starosty OSH 

a. Z. Ledvinka informoval, že v úterý 3. 10. se uskuteční jednání 

VV KSH Středočeského kraje v prostorech HZS Středočeského 

kraje  v Kladně a v sobotu 14. 10. se uskuteční jednání 

Shromáždění starostů v Přibyslavi. 

b. Z. Ledvinka dále sdělil, že vzhledem k výstavbě Studijního a 

společenského centra (knihovna) na Husově náměstí bylo nutné 

změnit sídlo OSH Rakovník. Změna adresy sídla je tedy na  

Husovo náměstí 28, Rakovník 269 01. 

c. Přítomným starosta rozdal informační dopis o záměru založení 

Hasičského muzea v Krušovicích, jehož otevření je plánováno na 

rok 2025. Za tím účelem bude založen zapsaný spolek. 

Usnesení č.17/2-10-2023: VV OSH bere na vědomí informace starosty OSH.  

 

3. Založení OOR Sportu  

a. J. Čečrdlová připomněla usnesení VV OSH Rakovník č. 14/12-06-

2023, podle nějž měly být učiněny kroky k založení Okresní 

odborné rady sportu. V letních měsících tak jednala se zástupci 

některých sportovních týmů o hlavním smyslu takové rady - 

uspořádat okresní kolo soutěže v požárním sportu, komunikovat 

s okrsky ohledně okrskových kol, případně organizovat další 

sportovní soutěže. Zájemci o působení v radě se sejdou asi 

v polovině října k ustavení rady. 



Usnesení č. 18/2-10-2023: VV OSH Rakovník bere na vědomí přednesené 

informace o jednání o vzniku okresní odborné rady sportu. 

4. Okresní kontrolní a revizní rada 

a. V. Melč informoval o zdravotních důvodech, které vedly ke 

zpoždění plánované kontroly účetnictví vytipovaných sborů 

(Usnesení č. 11/12-06-2023). Tyto sbory (Chrášťany, Kolešovice, 

Senomaty) budou aktuálně pozvány ke kontrole na 19. 10. 2023.  

b. Z. Ledvinka informoval, že OSH by měl taktéž projít kontrolou, 

tedy ze strany KSH Středočeského kraje. 

Usnesení č. 19/2-10-2023: VV OSH Rakovník bere informace předsedy OKRR 

na vědomí.  

5. Připomínka ke stanovám  

a. Z. Ledvinka připomněl připravovanou úpravu Stanov SH ČMS 

(Usnesení č. 12/12-06-2023). Členům VV OSH Rakovník byly 

úpravy zaslány elektronicky a žádné připomínky či náměty 

neobdržel. Žádné se neobjevily ani na jednání VV OSH.  

Usnesení č. 20/2-10-2023: VV OSH Rakovník bere informace o na vědomí. 

6. Rozhodnutí o hlasování délky volebního období  

a. Z. Ledvinka, J. Čečrdlová a N. Fenclová v návaznosti na Usnesení 

č. 8/12-09-2023 ohledně otázky délky aktuálního volebního období 

funkcionářů napříč SH ČMS znovu představili tuto problematiku a 

tři možnosti jejího řešení, které budou projednávány na jednání 

Shromáždění starostů v Přibyslavi.   

Usnesení č. 21/2-10-2023: VV OSH Rakovník jednomyslně vybral variantu 

sjednocující všechny volební stupně (od SDH po SH ČMS) do jednoho roku -  

2026. 

7. OOR Mládeže  

a. J. Čečrdlová shrnula činnost úseku mládeže v září 

i. 3. 9. a 30. 9. III. a IV. kolo Rakovnické ligy v požárním 

úroku a zároveň soutěž přípravky v útoku se džberovkou. 

ii. Příprava závodu hasičské všestrannosti a brannosti (7. 10.) 

b. J. Čečrdlová a Z. Ledvinka informovali přítomné, že v roce 2024 

bude OSH pořadatelem Krajského kolo sportovní části hry Plamen 

a soutěže dorostu. Z . Ledvinka informoval, že je již dojednáno 



ubytování pro rozhodčí a dále o tom, že vstoupil do jednání 

s představiteli města Rakovník ohledně finanční podpory akce. 

c. Z. Ledvinka dále informoval o nákupu nových terčů CTIF a 

rozjednaném nákupu časomíry za zhruba 47 tisíc Kč. 

8. OOR Represe 

a. Z. Ledvinka informoval o jednání rady represe, která se sešla ve 

velmi omezeném počtu členů a jejíž činnost skomírá. Z. Ledvinka 

tedy vstupuje do jednání s jednotlivými členy s cílem aktivovat 

činnost. 

9. OOR Prevence  

a. N. Fenclová informovala přítomné o účasti člena OORP na M. 

Mirvalda s preventivě-výchovným stánkem na Dětském dnu v 

Krtech17. 6.  2023.  

b. Jednání rady je plánováno na listopad. 

Usnesení č. 22/2-10-2023: VV OSH bere informace OORM, OORR, OORP na 

vědomí. 

10.  Různé 

a. Z. Ledvinka přítomné informoval o přípravách zájezdu. Původně 

plánovaného pro zasloužilé hasiče, do sklípku. Zájem z řad ZH byl 

velice nízký, a tak starosta pozval členy VV i odborných rad.  

b. Jiří Čečrdle přednesl informace o Aktivu zasloužilých hasičů. 

V červnu se uskutečnilo velmi povedené krajské setkání ZH 

v Mníšku pod Brdy, kde L. Dvořák obdržel Záslužnou medaili 

středočeského kraje. Dne 27. 9. se uskutečnilo okresní setkání ZH 

v Malinové. Akci zhodnotil velmi pozitivně.   

11.  Závěr provedl Z. Ledvinka. 

 

Ukončeno v 18,30 

Zapsala: J. Čečrdlová  

 


